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§ 1 Godkännande av dagordningen och val av
justerare
Dagordningen godkändes. Protokollet justeras av ordföranden
och vice ordföranden torsdag den 4 februari. Det anmäls sedan
vid stadsdelsnämndens kommande sammanträde.

§ 2 Miljö- och klimathandlingsplan 2021-2023, utkast
till Farstas lokala handlingsplan
Våren 2020 beslutade kommunfullmäktige dels om ett nytt
miljöprogram för åren 2020-2023 samt en Klimathandlingsplan
för samma tidsperiod. Samtliga nämnder och styrelser i staden
har i uppdrag att ta fram en miljö- och klimathandlingsplan för
sin verksamhet.

Cecilia och Sara presenterade ett utkast till en lokal miljö- och
klimathandlingsplan för 2021-2023. Planen grundas på
miljöprogrammet och klimathandlingsplanen samt andra
styrdokument som är kopplade till miljöprogrammet:
Handlingsplan för minskad spridning av mikroplast 2020-2024,
Handlingsplan för god vattenstatus, Kemikalieplan 2020-2023,
Klimathandlingsplan 2020-2023, Handlingsplan för biologisk
mångfald och Avfallsplan för Stockholm 2021-2024
(remissversion). Planen utgår från en nulägeskartering som
förvaltningen har låtit göra.

Miljöprogrammet har sju prioriterade mål (nämnden berörs av
sex av målen) och tretton etappmål där nämnden har ett
genomförandeansvar. Farstas handlingsplan innehåller ett drygt
fyrtiotal aktiviteter som kopplar till de prioriterade målen och
etappmålen i miljöprogrammet. Utkastet ska bearbetas för att tas
upp som ett ärende i nämnden i februari 2021.

§ 3 Övriga frågor
Lisa undrade om förvaltningen kunde kommunicera hur
tillståndet är i Magelungen. Många uppfattar sjöns tillstånd som
sämre än vad det är. Sara svarade att det kan vi göra när rätt
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tillfälle ges, exempelvis när fosforfällning ska göras i sjön. Det
kan vara ett bra tillfälle att uppmärksamma Magelungen på vår
FB-sida, se till att lokaltidningen är närvarande med mera.

Pelle undrade över om det tas några prover i sjön. Förvaltningen
tar badvattenprover varannan vecka under sommarmånaderna
som visar om vattnet är tjänligt för bad. Badvattnet är bra i
Magelungen, inga anmärkningar sommaren 2020. Andra
vattenprover tas av miljöförvaltningen och Stockholm Vatten och
Avfall AB (SVOA).

Fråga från Peter: Finns det brukaravtal för vassröjning längs
Magelungen? Det finns två brukaravtal; en samfällighet på
Skrattmåsvägen som röjer vass nere vid en närliggande brygga
och en privatperson som utför vassröjning nedanför
Vildandsvägen.

Milla frågade om det ställs några miljökrav när nya företag
etablerar sig i stadsdelsområdet? Det ställs krav i olika skeden
som exempelvis när bygglov söks och många verksamheter
behöver tillstånd från miljöförvaltningen för att kunna starta sin
verksamhet.

§ 4 Nästa sammanträde
Nästa sammanträde hålls torsdag den 4 mars kl 16.00-17.00 i
lokal Sunne på Storforsplan 36 eller som ett Skype-möte.

§ 5 Sammanträdet avslutas
Ordföranden avslutade sammanträdet.
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